

Sponsor

proWIN Winter GmbH
Zeppelinstr. 8
66557 Illingen
Germany

Münster, 21.03.2025

Certificate

Dermatest GmbH confirms hereby that the Cosmetic Product

Golden Tan

was evaluated for skin tolerability by means of epicutaneous testing on 30 subjects with various skin types under the control of dermatological specialists and according to international guidelines.

Study number **ST-ET-2025-00039**

No relevant skin reactions were detected in the test area following a single product application.

Therefore, from a clinical-dermatological point of view, the product was tolerated

"excellently"

and can be declared as „**dermatologically tested**“ .

Based on the study design and the confirmed skin tolerability, the Dermatest® guaranty seal can be assigned for use for the test product.

The seal contains the month and year (03/25) of the testing.



Dr. med. Werner Voss
Medical Specialist in Dermatology,
Venereology, Allergology,
Phlebology and Environmental
Medicine

 dermatest®

Dermatest® GmbH • dermatest.com
Nevinghoff 30 • 48147 Münster

Traduction

Donneur d'ordre

proWIN Winter GmbH
Zeppelinstr. 8
66557 Illingen

Münster, 21/03/2025

Certificat

Dermatest GmbH atteste par la présente que le produit cosmétique

Golden Tan

a été testé au moyen d'un test épicutané sur 30 sujets présentant différents types de peau, sous contrôle dermatologique spécialisé et conformément aux directives internationales en matière de tolérance cutanée.

Étude numéro ST-ET-2025-00039

Aucune réaction cutanée significative n'a été constatée dans la zone de test après une seule application du produit.

D'un point de vue clinique et dermatologique, le produit a été

« très bien »

toléré et peut être déclaré « **testé dermatologiquement** ».

En raison du protocole de l'étude et de la tolérance cutanée confirmée, le label de garantie Dermatest® peut être attribué au produit testé.

Le mois de test et l'année de test (03/25) sont contenus dans le label.

Dr. med. Werner Voss

Médecin spécialiste en dermatologie,
vénérologie, allergologie,
phlébologie et médecine environnementale